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Högbo GK
Vårmötet  2024

Högbo GK
mars 2024

Klubbmästare
Herrar:               Kalle Andersson
Damer:                                       - 
H30:                    Kalle Andersson 
H50:                    Mattias Eriksson 
H60:                     Lars Svahn 
H70:                     Göran Svedberg 
H80:                     Lars Berglund 
D70:                                            -                                                      
Match herr:    Per Hedlund
Foursome: Joacim Lilliedahl  
  & Mattias Eriksson

Vandringspris
 
Midsommarkransen:       
Helene Rehnström      
 
Gökotto:   
Marie Palm         
 
Guldklubban:                    
Andreas Tronelius        
 
Giftbägaren:                       
Anna Rydhard & Peter Strömberg      

Lagkampen 
 
Per-Ola Grönberg 
& Alex Gunnesson   

Det är tillsammans vi gör framsteg och det är tillsammans vi gör skillnad.
Jag inleder med att tacka alla er som i någon form bidrar till att göra Högbo 
golfklubb till en plats dit man längtar till. En plats och anläggning där vi 
medlemmar, personal, restaurang, shop och kansli känner samhörighet och 
där vi tar ett gemensamt ansvar för att alla besökare känner sig sedda och 
välkomna. Tack till alla som ideellt engagerat sig i vår verksamhet. Tack till våra 
viktiga sponsorer.  
Med blicken i backspegeln så var 2023 ett minst sagt krävande år för banan 
och vår personal. Vi sjösatte den nya Masterplanen under en säsong då banan 
i perioder liknade mest detsamma, en sjö. Vid inte mindre än tre tillfällen fick 
vi stänga banan p.g.a. regn eller översvämning. Ett tecken i tiden att styrelsens 
pågående hållbarhetsarbete för miljö, klimat och energieffektivisering är en 
berättigad prioritering.
Trots de utmanande förutsättningarna för banan med personal så spelades det 
lika mycket golf på Högbo GK denna säsong som under föregående säsong. Vi 
golfare är ett tålmodigt släkte och är banan öppen så spelar vi och umgås i vått 
och torrt.

Nu blickar vi fram emot en lång och gynnsam sommar med en anläggning där vi 
alla trivs och umgås.

Välkommen till säsongen 2024!

Per-Ola Grönberg
Ordförande

Hur gick det för oss 
säsongen 2023

Summering av 2023
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PRIORITERINGAR 2024

BUNKER HÅL 15

Medlemmar 
Vi ser nu att den medlemstillströmning vi fick under pandemiåren är borta 
och vi slutade året på 1479 medlemmar vilket var en minskning med 95. Vi ser 
ingen direkt orsak till detta utan det beror på många olika aspekter. Vad gäller 
yngre golfspelare i Sverige i dag så dras allt fler till brevlådeklubbar med billiga 
årsavgifter. Man väljer sedan att betala när man spelar. 
El och drivmedelskostnader samt banan
Vad gäller el och drivmedelpriser så blev de inte så höga som vi befarade.  
Både el och drivmedel blev lägre under 2023 jämfört med 2022 och allt regn 
gjorde att vi inte kunde klippa banan i lika stor utsträckning som vanligt. 
Vi hade höga driftskostnader på banan där mycket tid och pengar gick åt till 
återställningsarbeten efter allt regnande och till att få igång banan efter den 
tuffa vintern. I gengäld blev våra fastighetskostnader lägre med elpriser som 
blev under våra budgeterade priser så bana och fstighter totalt blev enligt 
budget.  
Bidrag 
Vi fick ett elstöd samt ersättning från vår försäkring då vi tvingades att hålla 
banan stängd p.g.a. skyfall på sammanlagt 275tkr.
Greenfee 
Trots det miserabla vädret så hade vi en hel del greenfee besökare hos oss. In-
täkten blev 1.4mkr vilket var bättre än budgeterat och styrker teorierna om att 
fler väljer ett billigare medlemskap och betalar greenfee när man spelar sin golf.

Återigen så klarar klubben att redovisa ett resultat, som visserligen är negativt, 
men ändå betydligt bättre än vi kunde förvänta oss. Året började med en 
ganska stor eftersläpning av inbetalningarna av medlemsavgiften. Att antalet 
medlemmar skulle minska insåg vi ganska snart och nu när vi summerar året 
så blev medlemsintäkterna 500 tkr lägre än budget. Att sedan vädrets makter, 
med regn och översvämningar, återigen slog negativt på både intäkts- och 
kostnadssidan hade vi naturligtvis inte räknat med. Ändock stannade resultatet 
på minus 146 tkr vilket gör att klubbens finansiella status är fortsatt solid.
På uppsidan är det värt att nämna att vi åtnjöt ett beräknat elstöd på 150 tkr 
samt att vår avbrottsförsäkring gav oss en ersättning på 122 tkr till följd av 
översvämningarna på banan. 

Vad gör vi 2024 
och framåt

Ekonomi, hur gick det?

Vi håller vår masterplan 
levande genom en årlig 
banvandring för avstämning 
och  nya förbättringar. Vi tar 
hjälp av Magnus Sunesson 
vid behov.

Vi vet att vi pratat om att 
lägga igen bunker på hål 15 
men när vi var där i höstas 
låg halva hålet under vat-
ten. Omfattningen av jobbet 
är också större än vi först 
trott varför vi kommer att se 
över vilka åtgärder som är 
lämpliga innan vi går vidare, 
tidigast hösten 2024.

Masterplanen

MASTERPLANEN LEVANDE

Igenläggande fairwaybunker 
hål 2 (18) samt greenbunker 
hål 4 (9). 
Renovering greenbunker hål 
18. 
Ta fram klipplinjer enligt 
plan.

Några förtydliganden
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Investeringar 2023
    Budget   Utfall
Masterplan+förbättringar 475tkr   408tkr 
Minigrävare   125tkr   112tkr 
Ny pump bevattning    50tkr     57tkr
Möbler uteservering  100tkr   116tkr
Golfbil    125tkr   130tkr
Luftvärmepumpar  --------     55tkr 

Totalt    875tkr   878tkr

Fairwayklippare 
Det händer mycket på marknaden och det senaste är robotklippare för fairway och ruffytor. Det testas för fullt 
på många klubbar och klippresultatet är bra och innebär att banan alltid är klippt. Robotklipparna styrs via gps 
och justerar själv övergång från fairway till ruffhöjd. Vi vet att vi behöver byta ut våra fairwayklippare inom 
några år och vi tittar på om robotar kan vara ett alternativ för oss. 
 
Uppvärmning byggnader 
Kan solceller vara lönsamt för oss? Detta är också något vi ska se över då uppvärmningskostnader är en stor 
del av våra utgifter. Vi ska även titta på om bergvärme kan vara ett alternativ. 
 
Aktiviteter för damer 
Vi har en grupp som tittar på detta och vi kan glädjande berätta att det kommer att finnas en aktiv damsek-
tion i år där några medlemmar åtagit sig uppdraget att främja damernas verksamhet. Det kommer bland annat 
att bli spel på torsdagar i olika former där även du som inte har någon spelpartner kan hitta nya golfkompisar, 
roliga scrambletävlingar och en vårupptakt. 

Ekonomi fortsättning

Vad ser vi framför oss......


